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Verslag van de vergadering van de commissie Werk van donderdag 20 november 2003  
 
 
 

Aanwezig zijn: 

De heren E. Schaap (voorzitter), B.A. van den Berg (PvdA), mevrouw M.H. Koster (PvdA) en de heren J.P. 

Slicht (PvdA), J. Kramer (VVD), W.E. van der Meulen (VVD), de heer R. Spriensma (CDA), mevrouw 

M.P.M.M. van der Wee (GroenLinks), de heren H. Nijenhuis (D66),), J. Jongsma (LPF) en J.N. Simonse 

(SGP), L.J.J. Caniëls (commissiegriffier) en L.J. Fer (griffie medewerker). 

 

Ook aanwezig zijn: 

Leden van Gedeputeerde Staten: de heren A.L. Greiner en W.G. de Raad 

Ambtelijke organisatie:  

 

Afwezig zijn: 

Dhr. J. Slicht (PvdA), mw. I. Maters- Meuleman (CDA) en dhr. J.J.F. van Weezel (SP) 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

De voorzitter merkt op dat agendapunt 5.2.c.1 geen bespreekstuk is maar een statenvoorstel en stelt voor 

deze te agenderen onder punt 5.1.b.3. 

De GroenLinks-fractie stelt voor om het ter kennisname stuk “de Blauwe dromer” te agenderen als 

bespreekpunt in de volgende vergadering van commissie Bestuur. Zij wil weten in hoeverre implementatie 

van de voorstellen heeft plaatsgevonden en een discussie voeren over het voorkomen van dergelijk geval in 

de toekomst. Zij weet te vertellen dat de ChristenUnie fractie destijds heeft voorgesteld een enquête 

commissie in te stellen en dat dit min of meer statenbreed aanvaard is. Het niet implementeren van de 

voorstellen en het opnieuw voorkomen van dit soort gevallen moet bestuurlijke consequenties ten gevolge 

hebben. 

De PvdA-fractie vraagt om een gebundelde rapportage met eindconclusies van alle zaken rondom De 

Blauwe dromer en zij wil dit als bespreekpunt agenderen in commissie Werk. 

Gedeputeerde De Raad stelt aan de fractie voor om zelf eerst het dossier te bestuderen. Hij wil daarmee 

voorkomen dat de discussie steeds opnieuw wordt gevoerd bij “nieuwe leden” in de Staten. Bovendien heeft 

implementatie al plaatsgevonden. Hij is van mening dat het systeem zodanig is opgezet dat in een heel 

vroeg stadium kan worden ingegrepen. Mochten zich gevallen voordoen waarin ingegrepen moet worden 

dan wil de gedeputeerde dit weer als agendapunt opvoeren; eerder niet. Aldus wordt besloten De Blauwe 

Dromer niet te agenderen. 

De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag van:  

De verslagen onder agendapunt 3a en 3b worden conform vastgesteld. 

 

4. Mededelingen 

In de schriftelijke mededelingen is o.a. opgenomen: 

 dat vanuit de statengriffie een evaluatieformulier is ontwikkeld voor werkbezoeken. De voorzitter 

informeert of de commissie behoefte heeft aan zo’n formulier. 

Na een toelichting van de griffier geeft de commissie aan daar geen behoefte aan te hebben. 
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 Van de vergadering wordt alleen een besluitenlijst (bij statenvoorstellen en dan met name 

hamerstukken, anders ook essentie uit discussie) of samenvattend (bij bespreekvoorstellen) verslag 

gemaakt. De voorzitter nodigt fracties uit om zelf hun eigen conclusies te formuleren. Technische vragen 

worden vooraf gesteld en niet meer in de vergadering. Deze mededeling is bedoeld als 

geheugensteuntje op een eerder genomen besluit. 

 

5. 1. Portefeuillehouder A.L. Greiner  

b. Statenvoorstellen 

5.1.b.1. Algemene wijziging (21
e
 wijziging) van de begroting 2003 van de Provincie Flevoland 

Geen opmerkingen. 

 

5.1.b.2. 3
e
 Wijziging van de begroting 2004 van de Provincie Flevoland 

Geen opmerkingen. 

 

5.1.b.3. Borgstelling ten behoeve van de Stichting ROC Flevoland voor de aankoop van grond en opstallen 

van het voormalig Centrum Vakopleiding aan de Vaartweg 67 te Lelystad 

De PvdA-fractie gaat er vanuit dat er een sluitende begroting komt en stemt in met het voorstel. 

De SGP-fractie vraagt zich af of met dit voorstel geen precedent wordt geschept. 

De CDA-fractie gaat akkoord met het statenvoorstel. Zij stelt een aanvulling voor. In de algemene 

voorwaarden opnemen dat het ROC zich maximaal zal inspant tot gebruik van terrein en gebouwen en 

periodiek rapporteert aan het college. Ook adviseert zij het college om ter zekerheidstelling van de borg dat 

het ROC, de gebouwen tegen herbouwwaarde verzekert. 

De VVD-fractie noemt de niet al te florissante financiële positie van het ROC om aan te geven dat het erg 

mis kan lopen wanneer het ROC niet in staat zal zijn om aan de voorwaarden te voldoen. De provincie moet 

dan tot het jaar 2018 renteverschillen gaan dekken en dat kan behoorlijk oplopen. De fractie wil weten of de 

gedeputeerde zich bewust is van dit gegeven en hoe zij de situatie bij het ROC inschat. 

De GroenLinks-fractie geeft aan dat het voorzieningen niveau op het gebied van onderwijs in Flevoland, nog 

steeds achterloopt. Zij is van mening dat wij het ROC daadwerkelijk helpen door in Den Haag aan te geven 

dat het voorzieningen niveau omhoog moet. Ook is zij benieuwd naar de antwoorden op de vragen van de 

VVD fractie.  

De LPF-fractie stemt in met het statenvoorstel. Zij deelt de zorgen van de CDA en VVD fractie niet. De 

risico’s zijn goed afgedekt en strenge regels, zonder enige vorm van sanctie, kunnen averechts werken.  

Gedeputeerde Greiner  meldt dat met de vakopleiding beoogd werd om personen versneld te scholen. 

Iedere werkzoekende kon versneld instromen. Hier kwam in 2001 een eind aan toen de organisatie 

Arbeidsvoorziening ophield te bestaan. Thans wil het ROC deze vorm van onderwijs aanbieden maar zij 

kampt zelf met financiële problemen. Na intensieve onderhandelingen heeft het college het voor elkaar 

gekregen dat er voor een bedrag van €2,8 miljoen opnieuw gestart gaat worden met vakopleidingen op deze 

mooie locatie.  

Het ROC zal als zelfstandige onderneming verder gaan. Het loon van de medewerkers wordt voor 80% 

gegarandeerd door de overheid. Er is sprake van een sluitende begroting. Gedeputeerde Greinier realiseert 

zich dat er sprake zou kunnen zijn van precedent werking maar zoals dat in dit geval gegaan is, zal dat 

zeker geen tweede keer voorkomen. De voorgestelde aanvulling van de CDA fractie wil de gedeputeerde 

benutten om de leiding van het ROC te inspireren. Ook lijkt het hem goed over een jaar over de voortgang te 

rapporteren. 

De gedeputeerde acht de kans van slagen relatief groot ondanks de financiële positie van het ROC en de T-

2 problematiek. Een instelling op grond van educatie en beroepsonderwijs kan wettelijk niet failliet gaan. 

Over de T-2 problematiek is collega gedeputeerde Bos in scherpe onderhandelingen verwikkeld met het rijk. 

In tweede termijn geeft de GroenLinks-fractie aan dat de status aparte positie van Flevoland voldoende 

benadrukt moet worden anders krijgt het ROC met een grotere problematiek te maken. 

De commissie besluit dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor komende PS-vergadering.  

  

5.1.d. Vragenronde 

De D66- fractie wil weten hoe om te gaan met bestemmingsveranderingen en zij noemt in dit verband het 

houtversnipperingsbedrijf aan de Biddingringweg. Zelf zal de fractie met een voorstel komen en zij vraagt 

alvast het locatiebeleid voor de volgende vergadering te agenderen. 

 

De VVD-fractie informeert naar de stand van zaken Geomaticapark. 

Gedeputeerde Greiner zegt toe nog in 2003 de commissie te zullen uitnodigen voor een raadscommissie 

van NOP waar zij volledig geïnformeerd kunnen worden.  

De PvdA –fractie informeert naar het plan van aanpak van de ontwikkelingsmaatschappij.  

Gedeputeerde Greiner meldt dat dit per 26 november in het college wordt behandeld. 

 

De voorzitter dankt gedeputeerde Greiner voor zijn bijdrage en deze verlaat de vergadering. 

 
5.2.Portefeuillehouder W.G. de Raad 
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a. Mededelingen 

Gedeputeerde De Raad meldt: 

 Dat hij een afschrift van de brief die het college geschreven heeft over de Uitweg en de 

Noordvleugel aan PS leden zal doen toekomen.  

 Dat er veel commotie ontstaan is door de veranderingen van de verschillende dienstregelingen. Hij 

geeft aan dat bezuinigingen in het Openbaar vervoer ertoe geleid hebben bepaalde lijnen op te 

heffen. Het college is bereid naar een oplossing te zoeken en zij zal daartoe een notitie maken en 

aan de orde brengen in de volgende vergadering.  

 

5.2.b.3 Voorbereidingskrediet voor het laten opstellen van een startnotitie en projectnota /MER voor een N23 

tussen Lelystad en Dronten. 

De VVD –fractie wil weten waarom voorbereidende werkzaamheden niet gekoppeld worden teneinde geld 

uit te sparen. Ook wil zij weten of de derde variant, de meest noordelijke uitwerking van de N23, ter sprake 

gekomen is tussen de gemeente Lelystad en de provincie bij de aanleg van de rotonde op de Dronterweg. 

De CDA-fractie wil weten of het 2
e
 deel van het plan van aanpak Hanzeweg, gereed is. 

Gedeputeerde De Raad meldt:  

 Ter ontsluiting van de nieuwe wijk de Landerijen heeft gemeente Lelystad ervoor gekozen om middels 

een rotonde op de Oostranddreef, een technische ontkoppeling aan te brengen omdat de provincie eerst 

duidelijkheid wou over de N23. E.e.a. moet nog financieel geregeld worden. 

 Ten aanzien van de Hanze weg geeft gedeputeerde aan welk traject bewandeld moet worden. Daaruit 

blijkt dat de planning niet gehaald zal worden. 

De voorzitter dankt voor de uitgebreide beantwoording. De commissie adviseert dit statenvoorstel als 

hamerstuk te agenderen voor de komende PS vergadering. 

 

b.Ter Bespreking 

1. Stand van zaken Zuiderzeelijn 

De GroenLinks-fractie wil weten hoe de reservering van gelden zicht zich verhoudt tot de risico’s nu de 

Europese fondsen komen te vervallen. Ook wil zij weten welke gesprekspunten een rol spelen alvorens tot 

ondertekening van het bestuursakkoord kan worden overgegaan. Zijn deze gesprekspunten wellicht 

onderhandelingspunten. De fractie geeft aan tegen de Magneetzweefbaan te zijn maar te overwegen wel 

voor de HSL-plus te stemmen indien dit tot een redelijk spoor leidt. De fractie vraagt zich eveneens af hoe 

het met de begroting is gesteld omdat nu al gezegd wordt dat er bij tegenvallende Europese subsidies, 

aangrenzende gemeentes en lagere overheden bij moeten schieten. Is het niet verstandig nu al af te zien 

van het go-moment. 

De ChristenUnie –fractie heeft nu een heel ander beeld wat haar een genuanceerder kijk op zaken geeft.  

De VVD-fractie schaart zich achter het standpunt van het college.  

De CDA-fractie geeft aan dat het verstandig te vinden indien het rijk meedoet met publiekscampagne. 

Gedeputeerde De Raad geeft aan dat het kabinet op 19 december over vijf majeur projecten, waaronder de 

Zuiderzeelijn, zal spreken. De bestuursovereenkomst zal dus niet voor de 19
e
 december getekend worden. 

Hij geeft aan strategisch gekeken wordt naar een verbinding die Schiphol met Groningen verbindt.  

De VVD-fractie hoopt dan dat de minister ook een poging waagt om Schiphol als betalende partij daarbij te 

betrekken. Omdat deelnemende partijen niet genegen zijn om meer te betalen en Flevoland beschikt niet 

over aandelen. 

Gedeputeerde De Raad geeft aan dat wat het financiële betreft zowel het rijk en de regio’s standhouden. De 

discussie zal zich richten op de bespreekpunten. 

In tweede termijn wil de LPF-fractie weten welk effect een no-go beslissing zal hebben. Gedeputeerde De 

Raad geeft aan dat het niet zal betekenen dat de ontsluiting van Almere  niet door gaat. Hij geeft echter aan 

dat de voorzitter van de Stuurgroep, de heer Alders, denkt dat het kabinet positief zal besluiten. 

De voorzitter acht dit punt voldoende besproken. 

 

d. Vragenronde 

De VVD –fractie wil weten hoe het college met de motie van de PvdA over verkeersveiligheid, zal omgaan. 

Zij ergert zich over de wijze waarop Rijkswaterstaat met de overlast op de A6 omgaat. De fractie verzoekt 

het college in de volgende vergadering alvast te reageren hoe zij uitvoering wensen te geven aan de motie.  

Gedeputeerde De Raad zegt dit toe. 

 

De voorzitter dankt een ieder en sluit de vergadering om 21.20 uur. 
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LIJST VAN TOEZEGGINGEN 

Commissie Werk 

 

Nr. Datum cie Onderwerp/toezegging-actie Door Afdoen per 

     

1. 02-10-2002 Presentatie door NS? 

Railbeheer over Hanzelijn 

WenV p.m. 

2. 11-06-2003 Besluit verruiming bedieningstijden sluizen 

Melden 

WenV/ged. 

De Raad 

September 

3. 11-06-2003 Commissie Terlouw (Gen-tech) 

Meenemen conclusies en aanbevelingen 

Ged. 

Dijksma 

 

4. 11-09-2003 Agrarische en visserij aangelegenheden 

(7.3.1.)/Najaarsnota 

Beantwoorden of de provinciale projectbijdrage van 

maximaal € 40.000,-- eindig is. 

Fin. Zo spoedig mogelijk 

5. 11-09-2003 

 

 

20-11-2003 

Geomaticapark NOP 

Stand van zaken 

 

Bezoek aan Raad NOP 

EZ p.m. 

6 20-11-2003 Reactie van GS op motie Verkeersveiligheid GS/WenV December 2003 

     

 

 

  

 

 

 


